
ACTA ASSEMBLEA GENERAL AMPA JOAN BOSCÀ 

20 de desembre de 2017 

 

L'Assemblea General Ordinària s'inicia les 19.30 h a l'aula de projeccions de l'Institut, amb els 

següents membres  de  la  Junta  de  l'AMPA  presents:  Joan  Enric Bellet,  president;, Montse 

Navarro, Raquel Dorado i Sandra Posada. 

Pren  la paraula  Joan  Enric Bellet, president de  l'AMPA, que  fa una  crida  a  associar‐se  i  a 

formar part de l'AMPA, en la mesura que cadascú poguí, amb un grau de compromís per tal 

de tirar endavant les diferents tasques que es fan des de l'AMPA. 

També  recorda  que  amb  la  convocatòria  s'indicava  que  tota  la  documentació  de  la 

informació que es presenta a aquesta assemblea podia ser consultada a la web de l'AMPA. 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de l’Assemblea General del 10.11.2016 

No es presenta cap modificació a l’acta i és aprovada per unanimitat. 

 

2. Memòria del curs 2017/2018 

Pren  la  paraula  Montse  Navarro  que  fa  una  exposició  d'aquells  aspectes  més  destacats  de  la 

memòria. 

L'AMPA dóna suport i complementa la tasca educativa de l'institut i és el mitjà pel qual les mares i els 

pares  podem  canalitzar  els  nostres  suggeriments,  plantejar  i  executar  actuacions.  Cal  que  ens 

involucrem  en  la millora  de  la  qualitat  de  l'educació  dels  nostres  fills  i  filles.  La  nostra missió  és 

COL∙LABORAR  amb  tota  la  comunitat,  IMPULSAR  la  participació  en  les  activitats  del  centre, 

DINAMITZAR activitats  culturals en el  centre, OFERIR  serveis en benefici de  l'alumnat, AJUDAR  les 

famílies a integrar‐se plenament en el centre, i PROMOURE la relació i la col∙laboració amb les altres 

AMPES del barri, del districte. 

Al curs 2015‐2016 el nombre d'alumnes era de 687,  les famílies 580,  les famílies associades 353, el 

que suposa un 60,86%. 

 

2.1. Activitats extraescolars 

• Activitats esportives 

‐ Equip de Vòlei, format per 8 alumnes, competeixen a la categoria juvenil a la lliga CEEB. El monitor 

és l’Héctor Costas de l’AE Les Corts Ubae 



‐ Equip de Tennis‐taula, format per 6 alumnes. Competició en tornejos del CEEB. El monitor és Albert 

Ribera de l’AE Les Corts Ubae. 

• Anglès 

És el vuitè any que ho fa Britannia. Ha continuat la bona acollida, amb 93 alumnes apuntats/ades, en 

9 grups. L’activitat en conjunt ha mantingut  l’alumnat més establement que  l’any passat. La  inicien 

93  alumnes, que passen  a  95  al mes de novembre,  es manté  en  94  al mes de  gener, baixa  a  88 

alumnes al març i acaba 81 alumnes. En total han estat baixa durant el curs 12 alumnes. 

 

• Teatre 

L’activitat de teatre es consolida. Valorem molt positivament la incorporació i la bona feina durant el 

curs de  la Laura Porta, com a monitora/professora, per  la baixa maternal de  la Cristina Gámiz. Han 

iniciat l’activitat 15 alumnes i l’han acabada 13, al juny.  

 

2.2. Escola de famílies 

Hem  organitzat  xerrades  pròpies  obertes  amb  un  gran  nivell  de  participació:  “La  comunicació: 

adolescents vs adults, estils de gestió“  i “Adolescents:  rebel∙lió  i addicció”,  les dues  impartides per 

Javier Feliz, psicòleg, criminòleg i terapeuta de l’Institut de Trastorns Alimentaris, de la Fundació ITA. 

 

2.3. Revista DBOSCAN’S 

És la revista de l’institut, que edita l’AMPA i coordina Sally Revuelta (membre de la junta de l’AMPA). 

La maquetació  s’encarrega  a  un  professional  extern.  La  revista  la  reben  totes  les  famílies,  siguin 

associades o no, el professorat i el personal del centre. També se’n fa més tirada per a repartir a les 

jornades de portes obertes. Es tracta d’una font  important d’informació, que dóna una visió global 

sobre la vida i les activitats de l’institut.  

 

2.4. Biblioteca 

L’AMPA dota a la biblioteca d’un pressupost anual, de manera que sigui la persona encarregada de la 

mateixa qui decideixi en quin moment  s’ha de  fer  la despesa que  calgui. A més a més,  també es 

podrà comptar amb la subvenció del districte de 500€. També s’ha adquirit mobiliari auxiliar per a la 

biblioteca. 

 

2.5. Gestió dels llibres 

La  reutilització dels  llibres de  text es  fa mitjançant  l'empresa  IDDINK. Això possibilita un estalvi de 

temps  i d'esforços, en poder  fer  la compra des de casa  i rebre‐la també a casa, una reducció de  la 

despesa en llibres escolars, i a més els beneficis mediambientals del reciclatge. Com la utilització del 



servei ha anat creixent cada curs això ens ha permès millorar  les condicions econòmiques, amb un 

increment d'un 5% en descompte dels ecoBooks, que passa així del 50 al 55%. 

 

2.6. Altres serveis 

• Taquilles. Aquest  servei des de  ja  fa molt  temps ho gestiona el  Felipe N. Betancourt  Llanes, de 

l’empresa TOT SERVEI MOBILIARI. Funciona molt bé tan pel que fa al manteniment dels armaris, com 

a l’eficàcia en la seva distribució.  

• Gestió del material 

Les carpetes, agendes i llibretes, s'encarreguen a Iddink que fa la comanda a l'empresa d'impressió i 

ven el material amb la comanda de llibres i el sobrant el retorna a l'AMPA, que el ven durant l'any a 

la consergeria del centre, als que agraïm molt la seva col∙laboració. 

• Gestió administrativa 

L’AMPA realitza la gestió de facturació dels rebuts de les activitats extraescolars de teatre i d’anglès. 

D’aquesta manera també s’abarateixen els costos. Aquest curs la gestió econòmica dels esports l’ha 

assumida directament l’AE Les Corts Ubae. 

Estem al corrent de pagament de tots els impostos que ens pertoquem com l’IVA, IRPF i SOCIETATS.  

 

2.7. Aportació de l’AMPA a l’Institut 

Les aportacions econòmiques generals que  fa  l’AMPA a  l’Institut són per: als premis Sant  Jordi, els 

JOCS FLORALS, les PROVES CANGUR i els PREMIS DE FOTOGRAFIA MATEMÀTICA. Es va donar suport 

en les jornades de portes obertes, en els intercanvis i estades, en la jornada de música de les Corts, 

en  els  actes  de  cloenda  de  2n  Batxillerat  i  4t  ESO,  en  els  projectes  solidaris  de  3r  d’ESO  i  amb 

dotacions extraordinàries  per la renovació dels vestuaris i mobiliari divers. 

 

3. Presentació i aprovació del balanç econòmic del curs 2016/2017 

S’explica el resum del balanç econòmic del curs 2015/2016 recollit en el document que  les famílies 

han pogut consultar mitjançat la pàgina web i que ha estat revisat pels censors, Josep Xavier Martret 

i Brangulí/Albert Llorens i Muntada. S’aprova el balanç econòmic per unanimitat. 

 

4.Presentació i aprovació del pressupost anual del curs 2017/2018 

El pressupost pel curs 2017‐2018  te per objectiu, com sempre, que quadri, és a dir que sigui zero, 

encara que s’és conscient que sempre hi ha aspectes que sorgeixen  i que no estan  recollits. És un 

pressupost que  respon als objectius  i activitats plantejats per  l’AMPA per aquest  curs. S’aprova el 

pressupost pel curs 2017‐2018 per unanimitat. 



5. Informació sobre les activitats i projectes de l’AMPA per al curs  2017‐2018 

Els objectius per aquest curs són bàsicament col∙laborar amb el centre en tots els aspectes que s'han 

fet  fins  ara:  biblioteca,  premis  sant  Jordi  i  d'altres  concursos  als  quals  es  presenten  els  nostres 

alumnes, els intercanvis i sortides, la revista Dboscans. 

Aquest curs es dóna prioritat a millorar  la dotació audiovisual de diferents aules, comprar mobiliari 

per  facilitar  la  feina dels alumnes que  treballen per projectes, condicionar els vestuaris del gimnàs 

amb banc i penjadors, estudiar la millora de la sala d'actes que es comparteix amb l'Ausiàs, portàtils 

pels departaments. 

 

6. Elecció i o renovació de membres de la Junta de l’AMPA 

Es  renoven  els  següents  membres  de  l’AMPA:  Joan  Enric  Bellet,  Sally  Revuelta,  Albert  Estrada, 

Antonio Romero, Raquel Dorado, Montse Navarro  i Sandra Posada. Són alta nova: Marta Llimargas, 

Gemma Colom i Oriol Boix. 

 

7. Elecció dels censors de comptes 

Continuen com a censors de comptes Josep Xavier Martret i Brauguli i Albert Llorens. 

 

Sense que hi hagi precs ni preguntes es dóna per finalitzada l'assemblea a les 21.00 


